
 
PÅ vor ekstraordinære generalforsamling 21-11-2007 er den ny fremlagte finansiering fra 
bestyrelsen vedtaget. Dette vil medføre at altanerne nu vil blive bestildt og opsat. En plan for dette 
pågår. Vi forventer at installation og opsætning starter 24 April 08 
 
Vi er ligeledes igang med at finde den rigtige markise, til den rigtige pris og af god kvalitet. Når vi 
har modtaget et par tilbud omkring dette, vil vi beslutte hvilken vi vælger at tilbyde de, af 
andelhaverne, som har udtrygt ønske om at få en sådan. Dette er nu på plads og 12 andelshavere har 
besluttet at benytte tilbudet, som kommer fra Melby Markiser. Alle 12 bliver samme markise, men 
farven på dugen vælges af den enkelte. 
 
Overdækning af vore hoveddøre, veter lidt og vi modtager gerne forslag til udformning. Det drejer 
sig om at finde den rigtige model, for så at opsætte en prøve. Endelig beslutning kan kun ske på en 
generalforsamling. 
 
Hvad angår ny parkeringsplads og justering af den gamle, så er dette arbejde nu så langt fremme, at 
vi forventer at tage den i brug engang i april måned. et nyt nummersystem er udarbejdet, så hver 
andelshaver får tildelt en parkeringsplads, som følger lejlighedden. Der er opsat elektriske bomme 
og der vil blive udleveret trådløse adgangssendere til den enkelte. Beplantningen foregår lige nu. 
 
3. Mulighed for udnyttelse af tagetagen på Saltværksvej, hvilket vil kunne give ca. 30m2 mere plads 
pr. lejlighed, bliver for tiden undersøgt. PÅ generalforsamlingen fik bestyrelsen mandat til at gå 
videre, for at se på en fuldstændig projektering, for derigennem finde frem til om det stadig har 
interesse for de 5 familier. De undersøgelser bestyrelsen har foretaget har foreløbig udmyntet sig i 
at det vil blive for dyrt for den enkelte og vi afventer nye in itiativer. 


